
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 11/2/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Δραματική μείωση της παραγωγής του χανιώτικου κάστανου 

“Μαρόνι”» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, τα τελευταία χρόνια παρατηρείται δραματική μείωση της 
παραγόμενης ποσότητας κάστανων (ποικιλία «Μαρόνι») στα περιβόητα καστανοχώρια 
των Χανίων. Η μείωση είναι έντονη ιδιαίτερα στα Παλαιά Ρούματα, στα οποία εκ των 
προ ολίγων ετών 35.000 δέντρων έχουν απομείνει σχεδόν 10.000, με συνέπεια 
αναλογικά να περιοριστεί η ετήσια παραγωγή στους 100 τόνους από 400. Εκτός του 
αναφερομένου χωριού, καστανοπαραγωγικά χωριά στα ορεινά των Χανίων είναι και τα 
χωριά Πρασές, Αγία Ειρήνη, Σέμπρωνας, Σάσαλος, Έλος και Στροβλές. Η μείωση της 
καστανοπαραγωγής άρχισε να γίνεται εμφανής κατά τη διάρκεια της δεκαετίας 2001-
2010 εξαιτίας του έλκους της καστανιάς, με επακόλουθο η εν λόγω ασθένεια να 
επιταχύνει τη γήρανση των δέντρων και σε συνδυασμό με τις κλιματολογικές συνθήκες 
των τελευταίων ετών να διαπιστωθεί κάθετη φθίνουσα πορεία της παραγωγής των 
καστανιών. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Πώς προτίθεστε να ενεργήσετε, προκειμένου να ανασχεθεί η πτώση της 
καστανοπαραγωγής Χανίων, η οποία βαίνει συνεχώς μειούμενη, ώστε να αναγεννηθεί η 
εντόπια ποικιλία κάστανου «Μαρόνι»; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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